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خبرخـوان
خيرين  جامعه  سخنگوى  كارگرى،   
حامى معلولان كشور با اشاره به اينكه سال 
دار  خانه  براى  موثرى  گام هاى  گذشته 
شدن خانواده هاى داراى سه معلول انجام 
تمام  جارى  سال  پايان  «تا  گفت:  شد، 
خانه دار  معلول  دو  داراى  خانواده هاى 
مى شوند.» به گفته وى، سال گذشته نهضت 
واگذارى مسكن به خانواده هاى داراى 3 
تمامى  نهايت  در  و  شد  آغاز  معلول 
خانواده هاى داراى 3 معلول صاحب خانه 
است  بنا  نيز  جارى  سال  در  شدند. 
هستند  معلول   2 داراى  كه  خانواده هايى 
صاحب مسكن و خانه شوند كه تعداد اين 

افراد 8 هزار و 500 نفر است.
براتى سده، رئيس دبيرخانه شوراى ملى   
سالمندان كشور با بيان اينكه از 6 ميليون 
در  نفر  هزار   21 تنها  كشور  در  سالمند 
مراكز بهزيستى نگهدارى مى شوند و طبق 
آمار 20 درصد تنها زندگى كرده و مابقى 
در كنار خانواده زندگى مى كنند، گفت: «در 
براى  سالمندان  ملى  سند  آتى  ماه هاى 
ارسال  دولت  هيأت  به  نهايى  تصويب 
خواهد شد.» وى با بيان اينكه از 6 ميليون 
سالمند كشور، 4 ميليون و 300 هزار نفر 
(70 درصد) متأهل هستند گفت: بر اساس 
آمار نيز 21 هزار نفر از سالمندان در مراكز 
كه  مى شوند  نگهدارى  بهزيستى  سازمان 
اين رقم حدود 34 صدم درصد آمار كلى 

سالمندان است.
  جولايى، مديرعامل ستادديه كشور با 
بيان اينكه به مناسبت ميلاد حضرت زهرا 
(س) و روز مادر 44 نفر زندانى غيرعمد 
«60 درصد  آزاد خواهند شد، گفت:  زن 
اين مددجويان مادرانى هستند كه يك تا 2 
فرزند دارند و تا پايان هفته جارى بيش از 
70 درصد از مددجويان نسوان زندان هاى 
و  خانواده  سرپرست  كه  كشور  سراسر 
خانه دار هستند، آزاد خواهند شد.» به گفته 
آزادى  تمام مشمولين  اين طرح  وى، در 
بدهكاران مالى هستند كه به جرم ضمانت 
راهى  مالى  محكوميت هاى  يا  و  افراد  از 

حبس شده اند.
 جولايى با اشاره به جمعيت 70 نفرى 
كل  در  نسوان  غيرعمد  جرائم  زندانيان 
با  فعلى  شرايط  «در  كرد:  اظهار  كشور، 
عنايت به الويت هاى اين ستاد مردم نهاد در 
آبرومند، 44  نيازمند و  رهايى سرپرستان 
نفر از زندانيان زن كه در ميانگين سنى 20 
حبس  بند  از  دارند،  قرار  سال   35 الى 
رهايى يافته و به آغوش خانواده هاى خود 

بازمى گردند.»
  ابتكار، رييس سازمان حفاظت محيط 
 84 سال  در  كه  «سازمانى  گفت:  زيست 
تحويل دادم با آنچه كه در سال 92 تحويل 
شاهد  و  است  متفاوت  بسيار  گرفتم 
در  گذشته  هاى  سال  در  پسرفت هايى 
عرصه مديريت اين سازمان هستيم.» وى با 
مسايل  به  توجه  كه  نكته  اين  يادآورى 
زيست محيطى از جمله وعده هاى روحانى 
در مبارزات انتخاباتى شان بود، افزود: «با 
تورم40  با  راه  آغاز  در  دولت  اينكه 
اما  بود،  مواجه  اعتبارات  فقر  و  درصدى 
سازمان حفاظت محيط زيست كشور از 
همان آغاز كار دولت تدبير و اميد مورد 
با  و  بود  جمهورى  رييس  ويژه  توجه 
بى رويه  گسترش  مانند  مشكلاتى 
در  كاذب  موازى  و  دولتى  دستگاه هاى 
باعث  اعتبارى  تنگناهاى  و  قبلى  دولت 
ولى  بود  مسير  آغاز  در  مشكلاتى  ايجاد 
همچنان تلاش كرديم تا بر اين مشكلات 

فايق آييم.»

گفت وگوى سپيد با رئيس كميته ايمنى شوراى شهر و بازخوانى وضعيت بحرانى مديريت بحران تهران

دوز ايمنى پايتخت نگران كننده است
  چكاوك ابراهيمى

روز گذشته نخستين مركز تاب آورى بحران شهر 
تهران با هدف كمك به كاهش خطرپذيرى و آثار 
منفى بحران ها آغاز به كار كرد. مركزى كه قرار است 
با تجهيز و فراهم سازى تمامى تجهيزات مورد نياز 
در مواقع ضرورى هم تاب و تحمل محلات تهران 
در مقابله با حوادث و خطرات را افزايش دهد و هم 
آثار منفى بحران ها را از طريق پشتيبانى، تسهيل 
توليد و مبادله اطلاعات مهيا سازد. اما نكته حائز 
اهميت آن است كه بسيارى از كارشناسان حوزه 
شهرى و اعضاى شوراى شهر تهران معتقدند، 
مديران پايتخت، هنوز به اهميت و تاثير مديريت 
بحران پى نبرده اند. موكد اين مهم نيز تخصيص 
بودجه 3درصدى به توامندسازى شهر تهران در 
مقابله با بحران ها و ارتقا شاخص هاى كيفى و 
بحران  مديريت  حوزه  در  خدمات  ارائه  كمى 
پايتخت است. مسئله مهمى كه در نگاه رئيس كميته 
ايمنى شوراى شهر تهران بايد در اولويت مديران 
شهرى قرار گيرد، در غير اينصورت با بروز كوچك 
ترين حادثه اى، تهران درگير بحران خواهد شد و 
عواقب و تبعات منفى ناشى از حوادث چند برابر 
مى شوند. به همين بهانه گفت وگويى كرده ايم 
با معصومه آباد، عضو كميسيون سلامت و رئيس 
كميته ايمنى شوراى شهر پايتخت، تا مشكلات و 
كاستى هاى پيش روى مديريت بحران شهر تهران 
را بازشناسى كنيم. در ادامه بخشى از اين گپ و 

گفت را مى خوانيد؛
 

  اوضاع ايمنى شهر تهران را چگونه مى بينيد. 
وقتى در شهر تردد مى كنيم، چقدر مى توانيم 
ايمنى رعايت  پروتكل هاى  باشيم كه  مطمئن 

مى شود؟
 در شوراى شهر سوم به دليل قلت افراد و كثرت 
كارهاى  براى  لازم  توانايى هاى  نبود  و  كار ها 
تخصصى، طرح موضوعات ايمنى بسيار سخت 
بود اما در شوراى چهارم، كميسيونى با عنوان 
سلامت و محيط زيست آغاز به كار كرد كه در زير 
مجموعه آن كميته ها و كارگروه هاى تخصصى 
فعاليتشان را آغاز كردند. كميته ايمنى نيز يكى 
از اين كارگروه هاى تخصصى بود. وقتى ما در 
اين كارگروه به مسائل ايمنى شهر تهران ورود 
پيدا كرديم، تازه متوجه شديم كه چقدر پايتخت 
غيرايمن است و چقدر كلانشهر تهران حادثه خيز 

است و مى تواند آبستن حوادث باشد.
  از اين صحبت شما اين نتيجه را مى گيرم كه 
دوز ايمنى شهر تهران بسيار پايين است. آيا اين 

موضوع درست است؟
 در موضوعات مختلف متفاوت است؛ در بحث هاى 

ايمنى ترافيك، مشاغل خانگى، آتش و حوادث، 
وضعيت كاملا متفاوت است. اما به طور كلى بلى، 
دوز ايمنى تهران بسيار ناچيز است و پايتخت شهر 

ناامنى است.
 آيا مى توانيم بگوييم وضعيت ايمنى تهران 

بحرانى است؟
 متاسفانه شهر تهران در حوزه هاى مختلف خدمات 
شهرى با چالش هاى ايمنى بسيارى دست و پنجه 
نرم مى كند. ساخت و ساز در حريم مسيل ها، 
فرسوده بودن برخى از شريان هاى حياتى و نيز 
قرار گرفتن تهران در بسترى لرزه خيز وضعيت 
ايمنى اين شهر را در شرايطى خاص قرار داده 
است. از سوى ديگر مشكلات ناشى از جمعيت 
نظير ترافيك، مسائل زيست محيطى و غيره نيز از 
مواردى است كه مى تواند اوضاع تهران را حتى به 
شرايط بحرانى برساند. بنابراين وضع ايمنى شهر 
تهران وضعيت مطلوبى ندارد و اگر بخواهم به 
شاخص هاى ايمن پايتخت نسبت به حوادثى كه 
رخ مى دهد نمره بدهم، بى شك اين معيار ها نمره 

قبولى كسب نمى كنند.
  مديران شهرى چه بايد بكنند تا دوز ايمنى 
پايتخت افزايش و وضعيت ايمنى تهران ارتقا 

يابد؟
ما نيازمند تدوين شاخص تركيبى با نگاه سلامت 
محور از عوامل موثر در حوادث هستيم تا بتوانيم 

عملكرد ايمنى در حوزه اى مختلف شهرى و در 
مقايسه با ساير كشورها را مورد ارزيابى قرار دهيم. 
در اين راستا بهبود ايمنى شهر سازى، عمران، 
حمل و نقل، محيط زيست و غيره مستلزم انجام 
فعاليت هاي مستمر، يكپارچه و منظم است كه بايد 
در زمينه هاي مختلف مديريتى، طراحى و ساخت، 
ايمنى و بهبود شرايط و رفع نقاط حادثه خيز، همراه 
با تبليغات و آموزش هاي موثر ايمنى به شهروندان 

و توانمند سازى عمومى صورت پذيرد.
  در سال 93 بودجه مديريت بحران چقدر بوده 

است؟
 از بودجه مديريت بحران در سال گذشته، تنها چهار 
ميليارد تومان اختصاص يافته است. اين رقمى كه 
در نظر گرفته شده، تنها به پرداخت حقوق پرسنل 
در طول يك سال تخصيص مى يابد و نمى تواند 
منجر به تجهيز امكانات يا نوسازى ها شود. بگذاريد 
اين طور بگويم، وقتى به يك سازمان چنين بودجه 
اندكى تخصيص مى يابد، آن وقت ما انتظار داريم 
چه بحرانى را مديريت كند؟ چه حادثه اى را رفع 
مشكل كند؟ آن هم در حالى كه در برنامه هاى اين 
سازمان، توسعه و تجهيز سوله هاى مديريت بحران 
(معين)، كه بهترين مكان هاى امن در مواقع بروز 
حوادث بايد باشند، ذكر و مورد تاكيد مديريت 

شهرى قرار گرفته و بسيار هزينه بر است.
  اين بدين معناست كه در بهترين حالت 

ممكن، مديريت شهرى تنها 3 درصد از بودجه 
كلان سال گذشته تهران را به مديريت بحران 

تخصيص داده است؟
 بله. در سال جارى تا آبان ماه تنها 2 ميليارد و 800 
ميليون تومان از بودجه حدود 20 ميلياردى اين 
سازمان محقق شده بود و همين نشان دهنده آن 
است كه مديريت بحران براى مديران بالادستى 
شهردارى آن ارزش و اهميتى كه در دنيا دارد را 
ندارد. در سال 94 نيز بودجه به ميزان سال گذشته 
تعيين شده و تنها توان پرداخت حقوق و دستمزد ها 
را دارد. به طوريكه حدود 36ميليارد تصويب شده 
است. اگر يك حادثه اى شهر را در بر بگيرد، شهر 
توان مقابله با حادثه را ندارد و به قول معروف 
تاب آورى شهر در مقابل حادثه بسيار بسيار كم 
و خطرساز است. چراكه اين بودجه واگذار شده 
تنها كفاف پرداخت حقوق و دستمزد ها را مى دهد 
و سازمان توان گام برداشتن در مسير تجهيز شهر و 
توسعه سوله هاى معين را ندارد. بهتر است اينگونه 
بگويم كه مديريت شهرى با تخصيص اين بودجه 
اندك به مبحث مهم ايمنى ها، سازمان مديريت 
بحران را در يك حالت ايستايى نگه مى دارد تا تنها 
سرپا باشد و حضور داشته باشد. وگرنه سازمان 

توان هيچ ابتكار و توسعه و پيشرفتى ندارد.
  آيا امكان اين وجود ندارد كه شورا با تصويب 
قوانين بالادستى توجه به مديريت بحران را در 

اولويت هاى مديران شهرى قرار دهد؟
 بايد اين تفكر ايجاد شود تا اولويت ها دستخوش 
تغييرات قرار بگيرد. در واقع براى شهر بايد اين نگاه 
به مشكلات احتمالى كه پيشگيرى اولا به درمان 
است شكل بگيرد تا مديريت بحران هم رديف 
توسعه مترو يا مديريت پسماند لحاظ شود. در واقع 
اين سيستم نظام اجتماعى بايد دچار تحول شود. 
در سيستم نظام بهداشت نيز شاهد اين مشكلات 
اعتبارات  درصد   80 دولت  طوريكه  به  هستيم 
وزرات بهداشت را به درمان تخصيص داده و تنها 
20درصد از بودجه كلان حوزه بهداشت وسلامت 
به پيشگيرى ها، اختصاص يافته است. در حاليكه 
در كشورهاى توسعه يافته، همه هزينه ها به سمت 
پيشگيرى ها، مراقبت ها، رعايت نكات بهداشتى و 
ايمنى سوق داده مى شوند تا حجم اندكى از بودجه ها 
صرف درمان و رفع بحران ها شود. سيستمى كه با 
عنوان selfcare يا خودمراقبتى معروف است در 
حاليكه در كشور ما هنوز سيستم هاى حوزه بهداشت 
و ايمنى، مقابله اى است و در مديريت شهرى نيز 
همچنان پيشگيرى ها مغفول واقع مى شوند. به همين 
دليل تبيين قانون جامع ايمني كشور در راستاى 
توانمندسازى مديريت بحران و نيل به جامعه ايمن 
در كشور امرى اجتناب ناپدير است كه اميدوارم هر 

چه زودتر به سرانجام برسد.

مرگ مشكوك 
عموى  هادى ساعى

درگيرى خونين  هادى ساعى و عمويش با 
پيمانكاران شهردارى در نهايت با مرگ پايان 
يافت. عموى 60 ساله تكواندوكار معروف 
پيمانكاران  با  درگيرى  از  پس  كشورمان، 
شهردارى به طرز مشكوكى جان باخت و 
پرونده اى را پيش روى بازپرس دادسراى جنايى 
قرار داد.ساعت 2 بعدازظهر روز 12 فروردين به 
ماموران پليس خبر رسيد كه مردى 60 ساله در 
يك باشگاه سواركارى به طرز مشكوكى جان 
باخته است. خيلى زود كارآگاهان به همراه 
حسين پور، بازپرس شعبه 5 دادسراى جنايى 
تهران راهى محل حادثه شدند تا در اين  خصوص 
تحقيقات لازم را انجام دهند. با حضور ماموران 
مشخص شد كه مرد ميانسالى به طرز مشكوكى 
به كام مرگ فرو رفته است. تجسس ها نشان داد 
كه اين باشگاه سواركارى متعلق به  هادى ساعى، 
تكواندوكار معروف كشورمان است كه عمويش 
پس از درگيرى با پيمانكاران شهردارى به طرز 
مشكوكى جان باخته است. ماجرا از اين قرار بود 
كه وقتى شهردار منطقه 12 از اين باشگاه ديدار 
كرده بود، متوجه شد كه زباله هاى درون سطل از 
سوى ماموران شهردارى به بيرون منتقل نمى شود 
و مسئولان باشگاه خودشان بايد اين زباله ها را تا 
بيرون باشگاه حمل كنند. شهردار پس از اطلاع 
از اين موضوع بلافاصله با ماموران شهردارى 
همان منطقه تماس گرفته و از آنها خواسته بود تا 
براى حمل زباله به باشگاه بيايند. وقتى پيمانكاران 
شهردارى براى انتقال زباله ها به اين باشگاه رفته 
بودند به دليل نارضايتى با  هادى ساعى و عمويش 

درگير شده بودند.
شاهدان ماجرا در تحقيقات به ماموران گفتند: 
«اين دو پيمانكار شهردارى كه يكى راننده و 
ديگرى هم كارگر بود، پس از اينكه با عموى  
هادى ساعى درگير شدند، از داخل ماشين خود 
چوب برداشته و اين درگيرى را بيشتر كردند. آنها 
به جان هم افتاده بودند كه در نهايت عموى  هادى 
ساعى نقش زمين شد و جان خود را از دست داد. 
در اين درگيرى همچنين هادى ساعى با ضربه 

چوب از ناحيه پا به شدت مصدوم شد.»
بنابراين جسد به پزشكى قانونى منتقل شد تا 
علت اصلى مرگ مشخص شود.  هادى ساعى 
نيز براى مشخص شدن ميزان مصدوميتش به 

پزشكى قانونى منتقل شد.
همچنين كارآگاهان پس از اطلاع از اين حادثه، 
به دستور بازپرس، دو پيمانكار شهردارى را به 
اتهام قتل شبه عمد بازداشت كردند، اما اين دو 
پيمانكار هرگونه دخالت در مرگ مرد ميانسال 
را انكار كردند. تحقيقات نشان مى دهد عموى  
هادى ساعى داراى عارضه قلبى بود. تحقيقات 
در خصوص اين پرونده تا اعلام نظريه پزشكى 
قانونى و مشخص شدن علت مرگ همچنان 
ادامه دارد و تا آن زمان نمى توان مقصر اصلى اين 

حادثه را مشخص كرد.
اين گزارش مى افزايد، اين دو متهم كه با يكديگر 
برادر بودند به نام امير و حميد به اتهام تسبيب در 
فوت عموى هادى ساعى هم اكنون در زندان 
به سر مى برند. البته گفته مى شود هيچگونه 
آثار ضرب و جرحى بر روى بدن متوفى ديده 
نشده است. ابولفضل قناعتى عضو هيئت رييسه 
شوراى اسلامى شهر تهران در اين خصوص به 
خبرنگار حوادث باشگاه خبرنگاران گفت: «بر 
اساس گفتگويى كه من شخصا با هادى ساعى 
داشتم وى اظهار كرد كه در پى يك درگيرى 
لفظى كه بين عموى وى و پيمانكاران بخش 
زباله و رفت و روب شهردارى رخ داده متاسفانه 
عموى وى عصبانى شده و با بالارفتن فشار او 

متاسفانه فوت مى كند.»

حـوادث

رئيس ستاد محيط زيست وتوسعه پايدار شهردارى تهران، افزايش 25 درصدى بارندگى درنيمه نخست 
فروردين نسبت به مدت مشابه سال قبل خبر داد و گفت: «رعايت مقررات رانندگى و انجام معاينه فنى 
خودرو از عوامل بهبود هواى پايتخت است.» على محمد شاعرى با تاكيد بر اينكه افزايش ميزان بارندگى 
و ناپايدارى شرايط جوى هوا موجب بهبود وضعيت هواى شهر تهران شده است، افزود: «استفاده نكردن 
از خودروهاى دود زا، انجام معاينه فنى به موقع خودرو ، استفاده از وسايل حمل و نقل عمومى، پرهيز از 
سفرهاى غير ضرور شهرى ، صرفه جويى در مصرف انرژى فسيلى و غيره از جمله مواردى است كه مى تواند 
در كاهش آلودگى هوا موثر باشد.» وى با بيان اينكه صاحبان صنايع نيز بايد از مصرف سوخت هاى ناسالم 
اجتناب كرده و به سمت بهينه استفاده كردن از سوخت سالم پيش بروند، ادامه داد: «مهمترين معضلات 
زيست محيطى شهر تهران، آلودگى هوا، بحران آب و آلودگى خاك است به همين دليل شهردارى تهران از 
سال گذشته براى مديريت محيط زيست شهرى، طرح كمپين آسمان آبى و زمين پاك را به مرحله اجرا در 
آورده است.» شاعرى با تاكيد بر اينكه امسال نيز طرح آسمان آبى و زمين پاك با جديت پيگيرى و دنبال مى 
شود ،تصريح كرد: «يكى از محورهاى طرح آسمان آبى و زمين پاك الزام به حركت در بين خطوط سفيد 

است كه اين امر مى تواند نقش مهمى در كاهش ترافيك و كاهش مصرف سوخت داشته باشد.»

سخنگوى شوراى اسلامى شهر تهران ضمن اشاره به اينكه كميته هاى جهت بررسى شكايات كانديدا را در 
چهارمين دوره انتخابات شورايارى ها تشكيل شده است، گفت: «نتايج قطعى انتخابات شورايارى ها 20 
فروردين اعلام مى شود.» رضا تقى پور با بيان اينكه در آخرين جلسه هيات نظارت بر انتخابات شورايارى ها 
در سال گذشته اين زمان اعلام شده است، اظهار كرد: «اين جلسه در تاريخ 28 اسفند برگزار شد تا هم آخرين 
وضعيت شكايات بررسى شود و هم تاريخ اعلام نتايج مقرر گردد.» وى تصريح كرد: «همچنين در اين جلسه 
قرار شد كه نتايج قطعى انتخابات شورايارى ها پس از بررسى شكايات و گزارشات هيات اجرايى اعلام 
شود كه پيش بينى مى شود،  نتيجه قطعى تا 20 فروردين اعلام شود.» تقى پور با بيان اينكه كميته هاى متعددى 
براى بررسى شكايات و گزارشات مطرح شده از سوى هيات اجرايى در انتخابات شورايارى ها پيش بينى 
شده است، يادآور شد: «كميته هايى براى بررسى شكايات مردمى، كانديداها و همچنين كميته هايى براى 
بررسى گزارشات ناظرين تشكيل شده است كه اين كميته ها هم اكنون فعاليت هاى خود را به طور مستمر 
انجام مى دهند.» به گفته سخنگوى شوراى شهر تهران، حدود 40 الى 50 گزارش و شكايت به هيات نظارت 
ارسال شده است كه در حال حاضر بررسى اين گزارشات در دستور كميته هاى اشاره شده قرار گرفته است 

و پس از پايان نتايج گزارشات، نتايج قطعى انتخابات اعلام خواهد شد.

عضو شوراى اسلامى شهر تهران از فروش يك ساله كارت هاى 2 منظوره مترو و اتوبوس از پايان 
ارديبهشت خبر داد و گفت: «افزايش 20 درصدى نرخ كرايه تاكسى از فردا با نصب برچسب ها 
آغاز مى شود.» ابوالفضل قناعتى در خصوص افزايش نرخ كرايه  تاكسى عنوان كرد كه از 15 
فروردين ماه بايد افزايش نرخ انجام مى شد، اما به دليل نصب نشدن برچسب ها اين افزايش نرخ 
هنوز انجام نشده است. به گفته قناعتى ظرف امروز و فردا و تا پيش از آغاز هفته آينده، برچسب ها 
در تاكسى ها نصب مى شود و پس از آن افزايش 20 درصدى نرخ كرايه تاكسى اعمال خواهد شد. 
وى با بيان اينكه اگر راننده اى نرخ را بدون نصب برچسب ها افزايش داده، كار غيرقانونى انجام 
داده است و مردم مى توانند به 1888  اين تخلف را اعلام كنند، عنوان كرد: «قيمت مترو نيز افزايش 
پيدا كرده و قيمت هر بليت يك طرفه 600 و قيمت هر بليت دو طرفه هزار تومان شده است.» عضو 
شوراى اسلامى شهر تهران در خصوص كارت هاى بليت يك ساله نيز اعلام كرد كه برنامه ريزى 
هاى لازم انجام شده تا كارت هاى يكساله كه هم مدت دار و هم مبلغ دار هستند طراحى شود و هر 
چقدر افراد از آنها استفاده مى كنند از مبلغ كسر مى شود. فروش اين كارت هاى يكساله نيز از پايان 

ارديبهشت ماه آغاز مى شود، اما هنوز به جمع بندى در خصوص قيمت ها نرسيده ايم.

محيط زيستشهــرشهردارى فروش كارت هاى يك ساله مترو از ارديبهشتنتايج قطعى انتخابات شورايارى ها تا20 فروردينافزايش 25 درصدى بارندگى در نيمه فروردين

وزير آموزش وپرورش اعلام كرد: « ارائه مدرك زبان از سوى كانون زبان ايران و مدرك مهارت هاى 
هفت گانه رايانه اى (ICDL) از سوى وزارت آموزش وپرورش در كنار ديپلم تحصيلى مى تواند 
باعث شود كه جوانان ايرانى در آينده كمتر با مشكل بى كارى روبرو شوند.» على اصغر فانى با بيان اينكه 
خروجى هاى كانون مى تواند بهترين جاذبه ها را براى دانش آموزان فراهم آورد، افزود: «ضرورى است 
كه كانون و معاونت فرهنگى و پرورشى وزارت آموزش و پرورش زمينه هاى ورود اين محصولات را به 
مدارس فراهم كنند.» وى توليدات كانون را محصولاتى ارزشمند دانست كه براى دانش آموزان در سطوح 
مختلف تحصيلى قابل استفاده است و يادآور شد كه علاوه بر توليدات بايد از تجربه هاى كانون زبان ايران 
هم براى آموزش زبان به دانش آموزان استفاده كنيم. فانى با اذعان به اينكه مشكل توسعه  فعاليت هاى كانون 
زبان، جذب مدرسانى در سطح و ترازعلمى اين موسسه است، خاطرنشان كرد: «مدرك زبان از سوى 
كانون زبان ايران و مدرك مهارت هاى هفت گانه رايانه اى (ICDL) از سوى وزارت آموزش و پرورش 
در كنار يك ديپلم تحصيلى باعث مى شود كه جوانان ايرانى در آينده كمتر با مشكل بى كارى روبرو شوند.» 
وزيرآموزش و پرورش تصريح كرد: «اين زيرساخت ها با صرف هزينه و مبتنى بر مطالعات علمى و استفاده 

از تجربه ها پى ريزى شده و براى طراحى آن نقاط ضعف و قوت مورد مطالعه قرار گرفته است.»

 مشاور عالى سازمان سنجش آموزش كشور از تمديد مهلت ثبت نام اولين آزمون استخدامى مشترك 
فراگير دستگاه هاى اجرايى كشور تا ساعت 24 روز پنجشنبه 20 فروردين ماه خبر داد. حسين توكلى با بيان 
اينكه به منظور فراهم كردن تسهيلات لازم براى آن دسته از داوطلبانى كه تاكنون نسبت به ثبت نام براى 
شركت در آزمون عمومى و اختصاصى آزمون استخدامى مشترك فراگير دستگاه هاى اجرايى كشور موفق 
نشده اند، زمان تمديد شده است، ادامه داد: « براى به كارگيرى افراد واجد شرايط هر يك از دستگاه هاى 
اجرايى مذكور و به منظور استخدام پيمانى آنان در سال 94 و همچنين سازمان آموزش فنى و حرفه اى در 
رابطه با تبديل وضع مربيان حق التدريس، پنجشنبه 20 فروردين آخرين مهلت ثبت نام است. وى افزود: به 
تمامى داوطلبانى كه تاكنون براى ثبت نام اقدام نكرده اند، توصيه مى شود در اين مهلت باقيمانده با مراجعه 
به سايت سازمان سنجش به نشانى www.sanjesh.org و مطالعه دقيق دفترچه راهنما و اطلاعيه 
ثبت نامى منتشره و همچنين اطلاعيه اى كه امروز روى سايت قرار مى گيرد در صورت واجدشرايط بودن 
نسبت به ثبت نام اقدام كنند. مشاور عالى سازمان سنجش آموزش كشور در مورد شرايط و ضوابط هر يك 
از دستگاه هاى اجرايى توضيح داد كه شرايط و ضوابط ثبت نام در هر يك از دستگاه هاى اجرايى در دفترچه 

راهنما در تاريخ 10 فروردين ماه روى سايت سازمان سنجش منتشر شده است.

دانشگــاهمدرســه تمديد ثبت نام آزمون استخدامى دستگاه هاى اجرايىارائه مدرك زبان و مهارت هاى رايانه  در كنار ديپلم 


